
 

BOTNIA SENIORERNA                          Årsmötet 19.2.2024 kl.13.00-16.10, kommungården i Bennäs. 

§ 1 Öppnande av mötet. Ordförande hälsade 19 deltagare välkomna till mötet. 

§ 2 Kommundirektör Stefan Svenfelt presenterade kommunen och samarbetet mellan kommunerna i 

norr. Kultur- och välfärdschef Ulrika Stenmark berättade om välfärden och seniorernas möjlighet till 

deltagande i Pedersöre kommun. Äldrerådets representanter berättade om vilken rådets roll är i 

frågor som gäller planering och beslut som berör seniorer 

§ 3 Val av ordförande, viceordförande och sekreterare för mötet. Gunilla Jusslin valdes till ordförande 

och sekreterare, Henrik Sandberg till viceordförande. 

§ 4 Val av 2 protokolljusterare. Ralf Skåtar och Guy Käcko valdes. 

§ 5 Mötet konstaterades vara lagligt sammankallat och beslutsfört. Kallelse vie e-mejl till 

medlemmar, på hemsidan och Facebook. Annons i Österbottens tidning 9.2.2024 samt på 

torgplatsen i Vbl 11.2.2024 

§ 6 Godkännande av föredragningslistan. Godkändes. 

§ 7 Verksamhetsberättelsen för 2023 presenteras. Verksamhetsberättelsen godkändes. 

§ 8 Framläggande av bokslutet för 2023, Reinhold Klockars. Verksamhetsgranskare Ulla-Maj Salin 

presenterade granskningsberättelse. Bokslutet: Årets överskott 2 322,44 euro. Viceordförande ledde 

ordet. Bokslutet fastställdes och ansvarsfrihet för redovisningsskyldiga beviljades 

§ 9 Godkännande av medlemsavgiften för 2024, förslag 15 euro. Godkändes. 

§ 10 Presentation av verksamhetsplan för 2024. Förslaget godkändes. 

§ 11 Presentation av budgeten för 2024. Den balanserar på 10 250 euro. Förslaget godkändes.   

§ 12 Förslag till ändring av stadgan för Botniaseniorerna. Vi ändrar så att det inte väljs personliga 

ersättare utan 4–5 ersättare som kallas i tur och ordning om någon ordinarie är frånvarnade. 

Ersättarna får kallelse till alla möten så att de vet vad som är på gång. Förslaget godkändes. 

§ 13 Till mötet framställda förslag av medlemmarna i Botnia seniorerna. Inga inkomna förslag. 

§ 14 Val av ordförande för år 2024. Återval av Gunilla Jusslin. 

§ 15 Val av styrelseledamöter: I tur att avgå är: Christer Rosengren med Olav Jern som ersättare, Leif 

Rönnskog med Ralf Skåtar som ersättare, Marianne Buss med Reinhold Klockars som ersättare. 

Övriga i styrelsen: Anna-Lena Kronqvist med Dorrit Högbacka som ersättare. Guy Käcko med 

ersättare Hans-Erik Lindgren. Roy Wilson med Christer Rönnlund som ersättare Reinhold Klockars har 

varit kassör och kallats till styrelsemötena. 

Guy Käcko har meddelat att han har svårt att hinna med uppdraget, likaså Roy Wilson. I deras ställe 

föreslås Henrik Sandberg och Pirjo Wadén. 

På mötet valdes: Återval av Christer Rosengren, Leif Rönnskog och Marianne Buss. Till nya 

medlemmar valdes Pirjo Wadén och Henrik Sandberg. Anna-Lena Kronqvist är vald för nästa år. 

Ersättare sen tidigare: Dorrit Högbacka, Hans-Erik Lindgren, Christer Rönnlund, Ralf Skåtar. Reinhold 

Klockars väljs som kassör och ersättare och kallas till styrelsens möten. 



Vi beslöt att ersättarna kallas till Botniaseniorernas styrelsemöten men så att ingen behöver resa 

långa sträckor utan man deltar beroende på om man bor i mitten, norr eller söder. Första ersättaren 

kallas alltid om någon är borta, kan hon inte delta går budet till följande i raden. 

§ 16 Val av verksamhetsgranskare, 2023 har varit Ulla-Maj Salin med ersättare Alf Burman.  Återval. 

§ 17 Val av ombud för Förbundet för svenska seniorer i Finlands årsmöte 22.3.2024 i Vasa. 

Till FSSF:s årsmöte väljs 12 ombud: Christer och Anna-Lisa Rosengren, Leif och Agneta Rönnskog, 

Marianne Buss, Reinhold och Helena Klockars, (Anna-Lena Kronqvist) Ulla-Maj Salin, Pirjo Wadén, 

Ralf Skåtar, Marja-Lena Södergård och Gunilla Jusslin.  

§ 18 Val av ett ombud till kretsens vårmöte i Vasa den 27.4.2024. Henrik Sandberg valdes med 

Christer Rosengren som ersättare 

§ 19 Val av ombud till partidagen 2024 i Helsingfors 14-16.6.2024. Resor, logi och kvällsmiddag 

betalas av Botnia seniorerna. Föreslår att styrelsen utser deltagare och anmälan sker via förbundet 

medan resor och logi bokar var och en på egen hand. 

Beslut: Styrelsen utser deltagare till partidagen. 

§ 20 Övrigt.  

Har vi motioner till kretsstyrelsen och partidagen 2024?  Ett förslag var hur nå alla seniorer? 

Presentation av det nya äldrepolitiska programmet. Äldrerådets medlemmar i Pedersöre förde fram 

synpunkter och betonade samarbetet med pensionärsföreningarna. Det finns 4 aktiva pensionärs-

föreningar i Pedersöre. De konstaterade att de når ändå endast hälften av alla över 65 år i Pedersöre 

och det finns att jobba med tillsammans med kommunens välfärdschef. En viss oro uttrycktes för hur 

det förebyggande arbetet ska förverkligas. Välfärdsområdets förslag bygger mycket på samarbetet 

med tredje sektor men även där är finansieringen ett problem. En viktig träff var seniorfestivalen som 

man gemensamt ordnade i kommunen med välfärdchefen som central sammankallare. Där träffade 

man även andra än de aktiva seniorerna. Bokcirklarna som ordnas är en annan viktig aktivitet och 

även ”Biblioteket hem till dig” för de seniorer som inte mera kan ta sig till biblioteket. 

Pedersöre har ett aktivt näringsliv och låg arbetslöshet så det finns inga akuta hotbilder för 

seniorerna idag. Men visst höjs även kritiska röster för välfärdsområdet och frågetecken kring olika 

åtgärder ss skapande av gemenskapsboenden och vem son ska bygga dem. 

Reseersättning 0.29 euro per km enligt kretsens beslut. Reseräkning inlämnas per 10.6 och 10.12. 

 

Ordförarande och sekreterare för mötet   

  

Gunilla Jusslin   Viceordförande Henrik Sandberg 

 

Protokolljusterare   Justerat     /        2024 

 

Ralf Skåtar   Guy Käcko    



 

    

 


